

Styremøte på Damehuset, Tjuvholmen torsdag 06.06.24 kl. 1900-2100

Til stede: Kristine Andreassen, Marit Lier, Tom Johansen, Wolfgang Scherzer, Bjørg Johansen Busterud, Thomas Svarre.

Fravær:

Saksliste

1. Statusrunde:

- a. **Prosjekt Garderobe – dusj – avløp** Kristine har snakket med folk fra jobben som jobber med vurderinger av slike prosjekter. Hun får en ny vurdering av prosjektet onsdag 12/6 og eventuelt pris. Flere fagfolk har stusset over prisen som vi har fått.
- b. **Økonomi** - Nesten 3 mill på konto. Ca 22% av medlemmer mangler å betaler kontingent.
- c. **Padle:** Vellykket kickoff i Mjøsparken/Brumunddal 1. juni sammen med de andre mjøsklubbene. Masse barn og noen voksne prøvde seg i kajaker. Redningsselskapet og Røde Kors var også til stede. Det blir evaluering og planlegging av tilsvarende neste år. Grunnkurs Kajakkpolo 1.-2. juni var også en stor suksess. NPF sponset kurset og har satt igjen en henger ut sesongen med utstyr til trening.
- d. **Roing:** Veldig bra med aktivitet både nye unge og eldre. Stein loggfører de som kommer på utprøving. «Ny» åtter er lengre enn den gamle vi hadde og trenger en ny måte å lagre på og hjelp til frakt. Henger med robåter til bruk til roskolen blir hentet tidligere enn først planlagt.
- e. **Hus:** Prosjekt med flytting av varmpumpe blir satt på vent til høsten, da det har kommet inn forslag til alternativ løsning. Varsellampe ved døen i klubbhuset lyser konstant. Dette ses på under befaringen av garderoben. Setter opp møte ang utleie 2/7 kl 20.00
- f. **Bruksbåtsgruppa:** Prosjektet med bygging av ny båt har nettopp startet med byggehall ved «brygga». Båten er planlagt ferdig i slutten av august og tilkommer gratis til klubben.

2. Oppfølging fra forrige styremøte:

- a. **Renhold** – Bjørg har hatt møte med rengjøringsfirma og gått igjennom hva dem gjør. Vi følger opp og vurderer ut over høsten om klubben skal vurdere andre alternativer
- b. **Hamar 175 år** – aktiviteter i regi av klubben (Norges beste - 175 sekunder med roing for dame, herre, ungdom og barn)



3. Innmeldte saker:

- a. **Utarbeide turnus for medlemsmottak** – Det blir satt opp en turnusplan for mottak av nye medlemmer. Kristine setter opp ukes turnus og
- b. **Sette opp nytt skilt om privat brygge. Problemer med hærverk**
Det settes opp plakater med en gang og metallskilt bestilles.
- c. **Politiattest**
Det er behov for vara for leder ved signering av politiattester. Nestleder settes opp som vara.

4. Aktiviteter

a. Sommerfest 15/7

Kristine lager tekst/invitasjon til alle medlemmer som sendes ut på epost, hjemmesiden og på Facebook. Klubben står for maten og medlemmene sørger for drikke selv.

5. Klubbmiljø (fast punkt heretter).

Utarbeide retningslinjer for orden og oppførsel.

Styret mottar dessverre en del meldinger om utfordrende og ødeleggende klubbmiljø fra våre medlemmer. Dette er en gjentakende utfordring som har vært jobbet med i mange år. Kristine har nå hatt kontakt med rådgiver i NPF for å få hjelp. NPF sender en mal for retningslinjer til hjelp til utviklingen i klubben, som vi deretter kan jobbe videre med.

Neste styremøte: Avholdes den 15. august kl. 19:00. Tom sørger for noe å bite i.

Referent – Thomas Svarre